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Livslang glede i 
gym og turn 

 

Referat fra styremøte 10/2023/2025  
 
Tidspunkt:  29. mai 2024 kl. 18.00-19.55 
 
Sted:    Idrettens Hus 
 
Til stede:    Anne Løndalen, leder     

Synnøve Hopen, nestleder      
   Tone Røksund, styremedlem og BU voksen  
   Stein Erik Ansethmoen, styremedlem  

Paul Hetland, styremedlem (fra 18.20) 
   Frøydis Thorsen, varamedlem  

Rune Broadhurst, varamedlem (fra 18.10) 
Lovise Bungum, troppsgymnastikk 
 Eva K. B. Knudtzon Snincak, para  
Jannik Johansen, BU ungdom (via Teams) 
Siv Rita Eikeskog, turn kvinner 
Reidun Skretting, utdanning (via Teams) 
Anne-Kristin Sollid, ansatt  
 

Forfall:   Hilde Dalen, RG  
Hanne Brede, BU barn   
Tor Einar Refsnes, turn menn  

    

Sak Saksinnhold Ansvar 

79/2023/2025 Protokoll 9/2023/2025: Protokollen ble godkjent med en 
merknad. Sola Turn har ikke bedt om å få slippe kretsandelen på 
Gym Cup. De foreslo for kretsen å vurdere størrelsen på denne 
for at arrangementet skulle fremstå som mer attraktivt for 
fremtidige arrangører. Kretsen vedtok å fjerne den fra og med 
2024.  

 

80/2023/2025 Oppfølging av saker 
*RIK-ting: Anne og Tone deltok. Tinget fremstår som 
velorganisert. Det er kjekt å være deltaker. Utenom selve tinget 
med de obligatoriske tingsakene, var det foredrag fredags kveld.  
*Forbundstinget: Anne, Tone og Synnøve deltok. Synnøve 
representerte Sola Turn. Det var et uvanlig stort engasjement og 
mange som hadde mye de ville få sagt, særlig knyttet til de 
innkomne sakene, fordeling av fremtidige kursinntekter i 
budsjettbehandlingen og presentasjonen av rapporten fra 
arbeidsgruppen som hadde sett på fremtidig organisering av 
NGTF. Spesielt to kretser var aktive. Det ble mye følelser og 
gjentagelser. Kanskje burde kretsen (RGTK) hatt møte med 
klubbene i forkant av tinget, så en var bedre forberedt.  
Det var et flott gjennomført arrangement fra Fredrikstad TF sin 
side. Tony Machin fra Sola Turn gikk inn i kretsstyret. May Brit 
Harestad Osaland fra Tasta Turn gikk ut.   
*Årsrapporter: Paul og Stein Erik gjør korrigeringer i rapporten til 
turn menn. Øvrige rapporter ansees som ferdigstilte.  
*Bestilling av representasjonsklær: Kretsen går for jakken Storlie, 
i kolleksjonen til Jotunheim (Sport 1), farge grå. Denne bestilles 
inn av Paul før sommeren. T-skjorte bestilles til høsten. Anne-
Kristin sender logo til Paul. Alle som ønsker en slik jakke, sender 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stein Erik/Paul 
 
Paul/Anne/ 
Anne-Kristin/ 
Alle som 
ønsker jakke 
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Livslang glede i 
gym og turn 

 

e-post til Anne og Anne-Kristin med ønsket størrelse, innen 
4.juni. Dette gjelder de som ikke oppga størrelse under møtet.  
*Kontrollutvalgets rapport: Spørsmål fra utvalget angående 
regnskapet er svart ut. Vi venter på utvalgets rapport.  

 81/2023/2025 Kretsting 2025 
Dato settes til 21.-22. mars 2025 
Disse sitter i komiteen: Frøydis, Anne, Stein Erik og Synnøve. 
Anne kaller inn til møte i aug./sept. 

 
Valgt komité  

82/2023/2025 Breddesamling september 2024 
Invitasjonen er publisert. Utvalgslederne sjekker om dette er 
aktuelt for noen i deres utvalg, og melder tilbake til Anne innen en 
uke (4. juni). 

 
Utvalgsledere 
bredde  

83/2023/2025 Datoer for styremøter høsten 2024 
14. august 
24. september 
23. oktober – frist for utvalgene å sende inn budsjettforslag for 
2025 og 2026 

 
Alle 

84/2023/2025 Arbeidshelg styre og utvalg høsten 2024 
Det blir en samling for styre og utvalgsmedlemmer lørdag og 
søndag, 23. – 24. november. Hovedinnhold vil være årsrapporter 
og budsjett.  

 
Alle 

85/2023/2025 Utvalgene orienterer 
Tropp: Lite aktivitet nå. Utvalget skal ha møte på søndag og vil 
da lande dato for høstens arrangement.  
Turn menn: Konkurranse til helgen. 
Turn kvinner: Det skjer lite nå. Det har vært NC i Tromsø, der 
alle de lokale klubbene deltok. Siddis ble nr. 2 i lagkonkurransen. 
Landslaget har vært i EM.  
RG: Straen har hatt NM og skal arrangere Norgesfinalen til 
helgen.  
BU voksen: Det jobbes mot Vestlandsturnstevnet på Klepp. 
Tone representerer kretsen. Det ser ut som om Klepp har god 
kontroll. Nærbø og Ålgård presenterte seg som arrangører av 
Landsturnstevne på forbundstinget. Heidi Marie Taksdal leder 
hovedkomiteen.  
Utdanning: Høstens kurs er publisert. Anne blir med på 
kurshelgen sammen med Reidun (kommer sent søndag). 
Synnøve sjekker om hun kan hjelpe til. Vi venter på invitasjonen 
til trenerseminaret på Sola.  
Para: Det blir parasamling lørdagen under Kurshelgen. 
Samlingen legges i terminlisten som eget arrangement og i 
visningen til Kurshelgen. Ingunn har deltatt på Glade RG-dager. 
Invitasjonen til nasjonal parasamling i juni er delt med aktuelle 
klubber i Rogaland.  
BU ungdom: Det er rolig for tiden. Det trenes til Eurogym. 
Gymnastene gleder seg.  
BU barn: Det var BTF i helgen med Ålgård og Haugesund som 
arrangører. Det må gjøres en god evaluering av arrangementet. 
Arrangører og kommende arrangører vil bli kalt inn til 
evalueringsmøte. Utfordringer en må ta tak i: lite 
publikumsvennlig, lite plass til oppvisningene innendørs, 
manglende trening på BBB og SALT lørdag, flere 
foreningsoppvisninger, tidsrammen for alle oppvisninger, sen 

 
Utvalgsledere 
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Ref.: 
Anne Kristin Sollid, organisasjonskonsulent 

utsendelse av informasjon fra arrangør, oppfølging fra krets av 
arrangør før stevnet. 
Gymnastene koste seg og mange ting fungerte godt. Ålgård fikk 
gode tilbakemeldinger.  

86/2023/2025 Eventuelt 
Sted for styremøter: Det ble ytret ønske om å ha flere av 
styremøtene ute hos klubber. Paul inviterte oss til Sandnes 14. 
august.  
RIK inviterer til samling 13. juni: Paul representerer RGTK. 
Samordnet rapportering: Fin økning i medlemsmassen for 
RGTK. Vi mangler enda en del medlemmer for å være tilbake der 
vi var før korona.  

 
Alle 
 
 
Paul 
 
 


